
Svoboda projevu a nové formy cenzury. Více než polovina Čechů se bojí otevřeně vyjádřit své názory a má pocit, že se 
vrací cenzura. Tlak na omezování svobody projevu neustále sílí.
Podle exkluzivního průzkumu agentury SANEP, který byl vypracován pro Společnost pro obranu svobody projevu (SOSP), 
se více než polovina Čechů bojí otevřeně vyjádřit své názory. Téměř 61 % dotázaných považuje v případě šíření 
nepravdivých informací za nejvíce nebezpečnou provládní propagandu bagatelizující energetickou a ekonomickou krizi. 
Nejvíce se lidé bojí otevřeně vyjadřovat k migraci, covidu a otázkám pohlaví a manželství. 

Více než polovina českých občanů se bojí otevřeně vyjádřit své názory (54,7 %). Mezi nejčastější důvody patří obava z 
výpovědi či diskriminace v práci, šikana na internetu (v obou případech většina respondentů) a narušení vztahů s přáteli 
a kolegy (dvě pětiny respondentů). Lidé se bojí nejčastěji vyjadřovat k migraci a covidovým otázkám. Znepokojující je i 
častá obava otevřeně vyjádřit svůj názor na manželství, rodinu či pohlaví a na volební výsledky.

Pouze 6 % dotázaných sleduje weby označované za „dezinformační“, což neodpovídá obrovské pozornosti ze strany státu 
a médií, které se jim často dostává. 

http://www.sanep.cz/sid=ra69772tgj0lni7dv7k4e9rh77/pruzkumy/svoboda-projevu-a-nove-formy-cenzury/

Je cenzura v ČR stále naživu?

http://www.sanep.cz/sid=ra69772tgj0lni7dv7k4e9rh77/pruzkumy/svoboda-projevu-a-nove-formy-cenzury/


Obilí vyvážené z Ukrajiny prodávají US společnosti. Potraviny vyvážené z Ukrajiny v rámci dohody o obilí prostě prodávají 
americké společnosti. Oznámil to 15. května Vasilij Něbenzja, stálý představitel Ruské federace při OSN. Veškeré potraviny 
vyvezené z Ukrajiny v rámci „Černomořské iniciativy“ nebyly použity pro potřeby hladovějících zemí, ale pro komerční 
dodávky. Podle Nebenziho staví Západ vždy na první místo své zájmy a nyní se většina výnosů z obchodu vrátí na účty 
západních korporací. Další část se usadí v offshore ukrajinských a amerických představitelích. Od 4. května směřovalo 40 % 
všech produktů vyvážených obilným koridorem do zemí EU. „Podíl nejchudších zemí na takových nákupech nedosahuje 
ani 3 %,“, řekl Vasilij Něbenzja. 

https://cz24.news/nebenzja-obili-vyvazene-z-ukrajiny-prodavaji-us-spolecnosti/

NEJVĚTŠÍ RIZIKA KONZUMACE BROUKŮ. Konzumace hmyzu a umělého masa, což jsou produkty, které mají postupně 
nahradit maso skutečné, je prosazována jako součást klimatické politiky.

Identifikovaným rizikem je, že hmyz může působit jako nosič mikroorganismů, které mohou představovat nebezpečí pro 
člověka a zvířata, ať už přímo nebo nepřímo. Hmyz může obsahovat patogeny na svém povrchu, ve střevech a jako součást 
jejich reprodukčního cyklu. Plný rozsah mikroflóry jedlého hmyzu není znám a není známo, zda tyto vnější patogeny 
mohou být při konzumaci škodlivé. Rovněž není známo, zda mohou být před zpracováním zcela odstraněny. Nemusí být 
zabity ani vařením. Mimo jiné mohou bakterie tvořící spory v gastrointestinálním traktu jedlého hmyzu přežít vaření, 
sušení a smažení.

https://cz24.news/r-wilson-the-expose-nejvetsi-rizika-konzumace-brouku/

Víš, co jíš?
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Ministerstvo chce zakázat prodej kamen na uhlí . „Od prvního ledna 2025 se zavede zákaz uvádět na trh spalovací zdroje do 
300 kilowattů na pevná fosilní paliva,“ potvrdila Právu mluvčí resortu Lucie Ješátková. Doprodej zásob podle ní bude možný i 
po tomto datu. Novela zahrnuje do plánovaného zákazu hnědé i černé uhlí, antracit i koks, případně rovněž výlisky z uhlí. Čeští 
výrobci ale budou moci kotle i nadále vyrábět na export. 

Už za čtyři roky ale uhlí dost výrazně podraží. Emisní povolenky, které nyní platí jen firmy vypouštějící oxid uhličitý, se totiž od 
roku 2027 zavedou i pro domácnosti. V praxi se to promítne zvýšením ceny paliv jako uhlí, plyn, benzin nebo nafta. U uhlí to 
podle expertky projektu Fakta o klimatu Kateřiny Kolouchové může znamenat zdražení až o 40 procent.

Obce také budou moci vyhlásit omezení či zákaz spalování v otevřeném ohništi a zvýhodnit hromadnou dopravu. – rozuměj 
tomu dobře, občane! Bude smogová situace a obec / město, omezí osobní dopravu auty. Takže se splní sen globalistů, bude 
omezena tvoje mobilita, chápeš? 

Ministerstvo chce zakázat prodej kamen na uhlí – Novinky    

https://cz24.news/profesor-petr-stanek-zachran-se-kdo-muzes-co-nas-ceka-v-blizke-budoucnosti-a-jak-se-na-to-pripravit-
video-cz-1-hod-29-min/

Profesor Petr Staněk – ZACHRAŇ SE KDO MŮŽEŠ! CO NÁS ČEKÁ V BLÍZKÉ BUDOUCNOSTI A JAK SE NA TO PŘIPRAVIT? 
(VIDEO CZ, 1 hod 29 min) doporučení pozorně poslouchat od 7:00 minuty cca 5 min. a pak od 39:35 minuty cca 5 min.

Nebojte, zítřek bude lepší než, je dnes.

https://cz24.news/profesor-petr-stanek-zachran-se-kdo-muzes-co-nas-ceka-v-blizke-budoucnosti-a-jak-se-na-to-pripravit-video-cz-1-hod-29-min/


Na střechách se s dotacemi instalují nesmyslně velké solární zdroje, které se nedají v dané domácnosti využít, a proto mají 
prodávat přebytky do sítě. Ovšem jednak mnohé FVE distributoři kvůli nedostatečně silné síti ještě roky nepřipojují, jednak 
potenciální zisky zdevastuje navzájem se kanibalizující nízká až záporná cena produkce elektřiny ze slunce ve stejném čase. 
Ale zcela jisté je, že rostoucí distribuční poplatky učiní prodej elektřiny ztrátovou záležitostí včetně fantasmagorických 
projektů: „Postav si FVE na chalupě a posílej si elektřiny do svého bytu třeba v Praze.“ Kapitolou samou o sobě je 
manipulace zákazníků, aby si pořizovali nejdražší složku FVE projektů, ukládací baterie za statisíce korun, jež by snad měly 
pohánět domácnosti v době, kdy nesvítí slunce. A to je v ČR v průměru 7760 hodin, kdy jsou soláry nefunkční. Až si posléze 
zákazníci spočítají, kolik je stála jedna kWh z baterie s relativně krátkou životností, posléze doslova spláčou nad výdělkem.

https://medium.seznam.cz/clanek/milan-smutny-fialova-vlada-ve-svem-uspornem-balicku-zatajila-zdrazeni-elektriny-

8727?utm_campaign=&utm_medium=z-

boxiku&utm_source=www.seznam.cz#dop_ab_variant=0&dop_source_zone_name=blogy.sznhp.box&dop_vert_ab=&dop_vert_id=&source=hp&seq_no=1

Nebojte, zítřek bude lepší než, je dnes - pokračování.

Český profesor americké University of Manitoba, vědec Václav Smil, rozbíjí český sen: „ŽÁDNÁ JADERNÁ ENERGIE TU NEBUDE.“ Evropa 
nedosáhne uhlíkové neutrality v roce 2050, jak si předsevzala. Ale i kdyby se jí to povedlo, klimatické změně nezabrání. 

https://cz24.news/cesky-profesor-americke-university-of-manitoba-vedec-vaclav-smil-rozbiji-cesky-sen-zadna-jaderna-energie-tu-nebude/

Není to tak, že by se jen čekalo, až se voda vsákne nebo odteče. V oblasti se například povedlo obrátit tok zemědělského 
kanálu, který tam za normálních okolností přivádí vodu z řeky Pád.

https://www.seznamzpravy.cz/clanek/zahranicni-tak-extremni-povodne-tady-nikdo-necekal-rika-italsky-vedec-
231500#dop_ab_variant=942541&dop_source_zone_name=zpravy.sznhp.box&source=hp&seq_no=1&utm_campaign=abtest220_personal_lay
out_2_varB&utm_medium=z-boxiku&utm_source=www.seznam.cz   
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SÚDÁN JE DALŠÍ FRONTOVÁ LINIE VÁLKY PROTI RUSKU. Zda Rusko dokáže kontrolovat nejen 
Severní, ale i Jižní námořní cestu, proč je pro RF důležitá spolupráce se Súdánem a dalšími 
zeměmi Afriky, jak konflikt v mocenských strukturách Súdánu ovlivní vztahy s Ruskem a proč 
Západ otevírá na černém kontinentu “druhou frontu” proti Moskvě. Súdán se stane obilnicí 
celého světa, protože má 85 milionů hektarů orné půdy a využívá se pouze asi 25 %. Rusko 
začalo projevovat strategickou iniciativu na nejméně zkultivovaném a nejperspektivnějším 
kontinentu planety, protože právě v Africe jsou všechny nové trhy a pracovní síla, která může 
tyto trhy pozvednout. 

https://cz24.news/bernard-henri-levy-sudan-je-dalsi-frontova-linie-valky-proti-rusku/

Politikum

Jana Černochová podepsala ve Washingtonu v podstatě zvací dopis pro americkou armádu a česká média se snaží mlžit, že prý 

smlouva Američanům nedává právo umisťovat na českém území jejich vojáky nebo základny! Jenže ve smlouvě toto právo mají 

vyhrazeno hned v článku 3 v odstavci 1 a mohou budovat tolik kasáren pro své vojáky, kolik budou chtít! Smlouva dokonce 

nemá ani výluku a pojistku proti uskladnění či rozmístění jaderných zbraní! Američané budou dokonce mít právo na určení 

objektů, do kterých čeští vojáci nebudou mít přístup!

https://aeronet.news/video-jana-cernochova-podepsala-ve-washingtonu-v-podstate-zvaci-dopis-pro-americkou-armadu-a-

ceska-media-se-snazi-mlzit-ze-pry-smlouva-americanum-nedava-pravo-umistovat-na-ceskem-uzemi-jejich-vojaky/
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Jak postupuje snížení imunity. Po dopravení mRNA látky do těla tato způsobí, že buňky začnou vyrábět hrotovou bílkovinu 
(spike protein). Odezva na tento jed je přesunutí imunitní reakce z imunoglobulinu 3 (Ig3), což je hlavní a velice účinná část 
imunitního systému, na Ig4, který nedokáže tento útok zneutralizovat. Je to běžný proces, jak se náš organismus zkouší 
vypořádat s opakovaným útokem něčeho, čemu se nedokáže bránit. Opakovaně dodávaná škodlivá látka zcela Ig3 zničí, čímž 
zničí imunitu člověka a pak je imunitní funkce přesunuta na Ig4. 

To také vysvětluje úmrtnost, ke které dochází často až za delší dobu po očkování. Ničím neomezovaný virus napadne srdce a 
cévy a pomalu ničí další orgány. Imunitní systém mu nebrání, protože ho Ig4 přesvědčily, že útočník není nebezpečný. 
Postupem času, až se k takto napáchaným škodám přidá na příklad mírné nachlazení, pak dojde k předávkování lidského 
systému těmito jedy a člověk podlehne, zemře.

https://cz24.news/j-kaufman-jen-blazen-se-necha-ockovat-jeste-i-mrtvi-jsou-nakazlivi-a-vylucuji-smrtelne-nebezpecne-

spike-proteiny-ty-jsou-vsude-i-v-mozku-mrna-ockovani-jako-nejvetsi-vrah-a-likvidator-imunity/

Něco málo ke zdraví
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